

Title (en)

Multiple device for processing cardboard tickets, especially transport tickets with a magnetic track.

Title (de)

Mehrfachvorrichtung zur Behandlung von kartonierten Berechtigungsscheinen, besonders von Fahrkarten mit Magnetspur.

Title (fr)

Dispositif multiple pour le traitement de titres cartonnés, notamment de titres de transport à piste magnétique.

Publication

EP 0255427 A1 19880203 (FR)

Application

EP 87401693 A 19870720

Priority

FR 8611058 A 19860730

Abstract (en)

[origin: US4812060A] Apparatus for processing card tickets includes a printing and/or encoding module (1), having means for driving a ticket along a path internal to the module (1) in order to pass it through a ticket print station and, where appropriate, a ticket encoding station (160), and then to a ticket outlet between two wheels (150, 193). A second module (2) is provided, similar to the first, and coupling means (3) are provided between the respective outlets from the two modules (1, 2) and an outlet receptacle (370) in order to take tickets from one or other or both of the modules (1,2) and stack them in the receptacle (370).

Abstract (fr)

Le dispositif de traitement de titres cartonnés comprend un module (1) d'impression et/ou de codage comportant des moyens d'entraînement d'un titre selon un trajet interne ou module (1) pour le faire passer dans un poste d'impression et, le cas échéant, dans un poste de codage (160) du titre, ainsi qu'une sortie de titre entre deux galets (150, 193). Il est prévu un second module (2) semblable au premier et des moyens de couplage (3) prévus entre les sorties respectives des modules (1,2) et un réceptacle de sortie (370), pour prendre les titres indifféremment de l'un ou l'autre module (1,2) et les empiler dans le réceptacle (370).

IPC 1-7

G07B 1/00

IPC 8 full level

G07B 1/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G07B 1/00 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] EP 0104022 A2 19840328 - NCR CANADA [CA]
- [YD] FR 2566704 A1 19860103 - DASSAULT ELECTRONIQUE [FR]
- [A] DE 1280605 B 19681017 - SIEMENS AG
- [AD] EP 0169745 A1 19860129 - DASSAULT ELECTRONIQUE [FR]
- [A] US 3815897 A 19740611 - HOEHL B, et al
- [A] US 3283874 A 19661108 - ERNEST GOREHAM PETER
- [A] FR 2398354 A1 19790216 - SHINKO ELECTRIC CO LTD [JP]

Cited by

CN110956738A; US5067832A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0255427 A1 19880203; FR 2602354 A1 19880205; US 4812060 A 19890314

DOCDB simple family (application)

EP 87401693 A 19870720; FR 8611058 A 19860730; US 7769187 A 19870724